

# BENCOTTO

## MOTHER'S DAY SET MENU / 母親節精選套餐

### BRUSCHETTA

古崗左拉奶油布里歐、蛋黃、小河賽火腿、醃漬野菇、鼠尾草、百里香  
Toasted brioche filled with cream of gorgonzola, egg yolk, Josellito ham, assorted of pickle mushrooms, sage and thyme

### ABALONE

香煎鮑魚、西蘭花、黑蒜、發酵大麥醬汁  
Sear abalone with broccoli, black garlic and lacto fermented barley sauce

### RISOTTO CALAMARI

墨汁燉飯、花枝、巴西里、檸檬  
Black squid ink risotto with grilled calamari, parsley, and preserved lemon

或 Or

### AGNELLO

紐西蘭高地和羊排、青豆、薄荷、義大利白玉香脂  
Te Mana lamb rack with green pea, mint and Tuscan lardo

或 Or

### MERLUZZO

慢煮智利海鱸魚、月亮生蠔、春季蔬菜  
Slow poach Chilean seabass with La lune oyster and spring greens

### BARBABIETOLA E YOGURT

優格慕斯、羊乳酪冰淇淋、覆盆子漬甜菜根  
Yogurt mousse, goat cheese gelato and poached beetroot in raspberry juice

### Caffè o tè

咖啡或茶

Coffee or tea

**4 Courses / 四道式 \$ 2,280**

**5 Courses / 五道式 \$ 2,580**

含燉飯 Including Risotto

羊排或鱸魚擇一 Choose either one of Te Mana lamb rack or Slow poach Chilean seabass

若您有任何飲食上的特殊需求，服務團隊將竭誠為您服務。  
以上所有價格為新台幣含稅價格，外加10%服務費。自備酒水服務費葡萄酒、烈酒每瓶 TWD 1,000。  
Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.  
Corkage charge per bottle is TWD 1,000 for wines and spirits.